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Abstract: This study aims to test some determinants of the financial structure of a
sample of US firms for the period (2010-2018). And for this purpose, we used the
multiple regression model that explained the relationship between liquidity,
profitability, risks, tangible assets, size, and leverage. This study found that the
main determinants of these firms are tangible assets and risks, and this explains
their tendencies toward the internal financing sources instead of the external
financing sources and maintaining low borrowing rates. Also, it found that the
general model is significant and has explained 66% of the overall financial
structure changes.
Keywords: Financial Structure; Panel Data; Multiple Regression Model.
Résumé : Cette étude vise & tester certains déterminants de la structure financiére
d'un échantillon des entreprises américaines entre 2010 et 2018. Nous avons
utilisé le modele de régression multiple qui explique la relation entre la liquiditeé,
la rentabilité, les risques, les actifs corporels, la taille et I'effet de levier. L’étude
révélée dont les principaux déterminants de ces entreprises sont les actifs
corporels et les risques, ce qui explique leurs tendances vers les sources de
financement internes et le maintien de faibles taux d'emprunt. Le modele d'étude,
est un modele moral a expliqué 66 % des changements de structure financiére

globale.
Mots-clés : Structure financiere ; Panel Data ; Modéle de Régression Multiple.
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